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Bestyrelsesmøde FAXI 
 
D. 13. september 2023  
 

Afholdes: Tidspunkt 

På banen 
 

18.30-21.00 

1.  Godkendelse af dagsorden  

2. Siden sidst 
a) Oldsagsstævne 
b) Juniorlejr 
c) Fællesridetur 
d) Banen 
e) Cafeterieudvalg – status på 

tovholderplan 
f) Det grønne toilet. 

 

 
a. Det var et fint stævne. 

Vi laver et næste år – ”rigtig old school” 
b. Juniorlejer gik rigtig fint 

17 deltagere og rigtig god stemning. 
Udvalget er klar til en reprise. 

c. Fin guidning – ikke så mange deltagere 
d. Intet nyt – der skal slås græs inden 

Gaman. 
e. Der arbejdes videre med 

tovholderplanen. Der er styr på 
arbejdsdagen og Gaman.  

f. Jette og Ann D slår det op. 

3. Regnskab 
Status  
 

Orienteret. 
Hvis der er budgetønsker til budget 2024, skal 
de sendes til formanden eller kasseren. 

4. Container til banen 
Vi har fået tilbudt en meget velholdt container 
til en meget rimelig pris. 
Den er aftalt leveret til erstatning af det gamle 
sekretariat, til opbevaring af vores udstyr. 
Der skal tages stilling til afskaffelse af det gl. 
Sekretariat og bestyrelsen skal formelt 
godkende købet af containeren. 
Status 
 

Eddie og Lene JØ arbejder videre 
 
 

5. Arbejdsdagen 
Tovholder og deltagelse 
  

Eddie har lavet plan -  
Ann B er tovholder.  
 
 

6. Indkøb af ny mikrofon til lydanlæg. 
Vi har mulighed for at købe en mikrofonsæt 
for 1200kr. 
Det vi har er meget dårligt fungerende og skal 
erstattes, så både mikrofon og reciever 
matcher det lydanlæg vi har. 
 

Der bevilges 1.200 kr. til en ny trådløs mikrofon. 

7. Brug af vores parkeringsplads i.f.m. 
banedagen. 
Vi har en forespørgsel fra Holbæk 
Orienterimgsklub om at benytte 
parkeingspladsen på banedagen -og fra 
Rideklubben hos Søren om at bruge den d. 1. 
oktober, hvor vi har kvadrille Hvor meget 
plads kan vi afse, så vi kan komme ned med 
de store vogne til banen. 

OK til orienteringsklubben 
Max 12 pladser til Vipperød Sportsrideklub. 
Parkeringsarealet markeres, så der også er 
plads til vores egne. 
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8. Aktivitetsplan 
Input og evt. tilbagemeldinger 
Råskitse fremlægges. 
 

Vi havde en snak om kvadrillen, veste og 
indsamling af data om deltagende heste. 
Ellers tager aktivitetsplanen form. 

9. Foredrag omkring avl. 
Der er indhentet tilbud fra Rolf Asser Olsen.  
Drøftelse af økonomien. 
 

Afventer tilbagemelding fra Rolf vedr. 
datoforslag. 

10. Orienteringsridt  
Der arbejdes pt. På at arrangere et 
orienteringsridt i klubregi.  
Ann B og Ann D orienterer. 
 

Ann D og Lene og Kirsten Roldhave arbejder 
videre. 
 

11. Undervisning næste forår 
Status fra Jette og Lene 
 

Arbejder videre med det. 

12. Deltagelse i DI’s klubmøde d. 30. september 
2023 og i DI’s generalforsamling d. 25. 
november 2023. 

Ann B deltager i Generalforsamlingen. 
Alle DI- medlemmer opfordres til at deltage 
Også til klubmødet opfordres til deltagelse. 

13. Næste møde 
D. 11 eller 18. oktober 

11. oktober – 2023  
Kl. 18.30 hos Ann. 

14. Evt.  

 

Referent: Ann 

Evt. Afbud  - Mie Møller Jakobsen. 

Til stede: Eddie Madsen, Ann Busch, Jette Schmidt Mortensen, Lene Tanggård og suppleanter: Lene 

Kildegård Jensen, Ann Stilhoff Dietz og Lene Jørgensen. 


